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 3و   2و     1دروس      
 

 الفبا، انگلیسی

حرف  2( و A , E , I , O , Uحرف صدادار) که به کمک حنجره یا بدون ایجاد لرزش در ناحیه گلو ادا می شوند( ) 5از بین حروف انگلیسی  

لب ،  زبان و دندان ادا می شوند( می هستند  که این صداها را می توان با چهره ترسیم نمود بقیه بی صدا )به کمک   *(W , Yنیمه صدادار )

 باشند. 

 حروف نیمه صدا دار در ابتدای کلمه بی صدا و در آخر کلمه صدادار هستند.* 

             Yes      ,       Why     ,   Window     ,      raw    ,      city: مثال 

 

 » 

A a                             » آ ،  ا ، ا ، ا N n                      »ن 

B b                                     »ب O o          »آ  ، ا   ، او 

C c                              »س ، ک P p                    »پ 

D d                                     »د Q q                       »ک 

E e                           » ، 0ی ، ا R r                          »ر 

F f                                    »ف S s          » س ، ز ، ش ، ژ 

G g                           »ج ،  گ T t                        »ت 

H h                        » ه U u          »یو  ،  آ  ،  او 

I i             »ی ، آی ، ا V v                      »و 

J j                        ج W w                     »و 

K k                          ک X x                  »اکس 

L l                             »ل Y y          »ی    ،   آی 

M m                                »    م Z z                        »ز 

 صداهای ترکیبی

 صداهایی که از ترکیب چند حرف بوجود میاید. مثال:

 →shش                          ch →چ                        ph→ف                                      th →ذ )عربی(-ث
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 نکته : بوسیله جایگزینی در یک فرم یا قالب می توان  جملات بی شماری نوشت. 

isz s

sz  

Pronoun ضمیر         
  

کسی می پرسد،علی کجاست؟در جواب  "ضمیر کلمه ای است که جای اسم یا معادل آن می نشیند و برای رفع تکرار اسم است. مثلا ☺

 به کار می رود.   Ali که ضمیر است به جای تکرار کلمه   Heکلمه 

 ردد.بنابراین بعد از اینکه یکبار اسمی را معرفی کردیم،برای زیبایی جمله و روان بودن کلام بهتر است به جای تکرار اسم از ضمیر استفاده گ

 

 Nominative Pronouns = Subjective Pronouns ضمایر فاعلی     

 

 عبارتند از: فعل قرار می گیرند و در ابتدای جمله قبل از  این ضمایر در انگلیسی

 
They    You   We            It                     She       He         You       I 

 حیوانات(     ما      شما        آنها –من    شما)تو(    او)مذکر(   او)مؤنث(   آن)اشیاء 

 نکته اول:☺

وچنانچه خنثی    She و اگرمؤنث باشد ضمیر آن heیعنی اگر مرجع مذکر باشد ضمیر آن ضمیر باید با مرجع خود مطابقت داشته باشد 

 استفاده می گردد مانند جملات زیر به ترتیب فوق:   Itباشد از 
       علی در کلاس من است. .او دانشجوی باهوشی است.

    is a clever student. He.is in my class Ali 

 ن یک زن خانه دار است.  مینا معلم است. او همچنی

  wife. –is also a house  Sheis a teacher.  Mina 
 آن کتاب به زبان انگلیسی است.  آن زیاد سخت نمی باشد.

is not very hard. Itis in English.  book That 

 

 نکته دوم:☺

 اگر مرجع جمع باشد باید ضمیر نیز در حالت جمع بکار برده شود مثال:

 
 are very glad. Theyare here.  students Theن اینجا هستند. آنها خیلی خوشحالند.       دانشجویا

 

 در زمان حال TO BE/بودن  صرف فعل
The verb TO BE in present tense 

 
I’m 22. 

 

        My name is Lisa.                                                   I’m not married. 

        I’m American.                                                      My favorite colour is blue. 

        I’m from Chicago.                                                My favorite sports are  
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        I’m a student.                                                       tennis and swimming. 

       My father is a doctor, and                                    I’m interested. 

       My mother is a teacher.                                            

مصدر است. مصدر کلمه ای است که ریشه فعل محسوب شده و دارای   "بودن  "همانطوری که دانش آموزان  عزیز اطلاع دارند کلمه    

 مشتقاتی است که در زمانهای گذشته،حال و آینده از آن استفاده می گردد.

 صرف فعل  بودن  در زمان حال اینچنین می باشد.

 .I am hereمن اینجا هستم.                       .We are here                ما اینجا هستیم.             

    .You are hereتو اینجا هستی.                   .You are hereشما اینجا هستید.                       

 .He is hereنجاست.     او)مرد(ای                 .They are hereآنها اینجا هستند.                     

 .She is here           او)مؤنث(اینجاست.                                                    

 .It is here        آن اینجاست.                                                                 
 

 قرار می دهیم:     (are,is,am)بعد از "را مستقیما  notی در زمان حال کلمه نف بودنبرای منفی کردن فعل ☺

 مفرد
 

 او معلم نیست.                     شما معلم نیستید.                               من معلم نیستم.           
er. a teach am nota teacher.           I  are nota teacher.            You  is notHe         

 

 او معلم نیست.                                آن کلید من نمی باشد.             
a teacher.   is not my key.              She is notIt     

 جمع
 

 آنها معلم نیستند.      ما معلم نیستیم.                                    شما معلم نیستید.                     
teachers. are notThey         teachers.are not teachers.      We are not You   

 

 

استفاده می کنیم. که این طریق بیشتر    ’ حرف اول صداردار افعال پرکار را حذف بجای آن از  (contracted form)برای مخفف کردن ☺

 بکار می رود.در مکالمات و نوشته های دوستانه 
 

I am      It is       He is           She is       You are           We are        They are  

I’m       It’s         He’s           She’s        You’re             We’re          They’re                 
 

 you ,I , weبجز مواردی که در آن از ضمایری مثل  ای آنرا با ضمایر فاعلی عوض می کنیم. در زمان حال ج بودنبرای سوالی کردن فعل ☺

                  مثال:بکار رفته باشد. 

 آیا من دکتر هستم؟          آیا شما وکیل هستید؟              آیا او کارمند است؟
Is he an employee?       Are you a lawyer?       Am I a doctor? 

 

در ابتدای جمله قبل از  (contracted form)را به صورت مخفف is notو  are notبهتر است to beمنفی(کردن فعل –برای)سؤالی ☺

 فاعل قرار دهیم که این طریق بیشتر در مکالمات و نوشته های دوستانه بکار می رود.
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 ستید؟                   آیا او زن نیست؟آیا من دوست شما نیستم؟               آیا شما برادر او نی
Isn’t she a woman?       Aren’t you his brother?      Aren’t I your friend?  

 

 استفاده شده است. areاز کلمه   amهمانطوری که در اول شخص مفرد مشاهده میگردد به جای کلمه ☺

 در مکاتبات رسمی بهتر است از شکل زیر استفاده گردد.☺

 آیا او زن نیست؟     آیا من دوست شما نیستم؟                آیا شما برادر او نیستید؟               
Is she not a woman?       Are you not his brother?      Am I not your friend?  

 برای پرسش کلی برای شناسایی افراد بکار می رود مثال:  it: ضمیر1تذکر 

 من هستم،علی              کیه؟کیست؟  

It is me  Ali.             Who is it? 

 فاصله و فاعل)برف و باران و باد( نیز بکار می رود.مثال:-وقت,-برای بیان هوا,  it: ضمیر2تذکر 

 امروز هوا خیلی گرم است.      ساعت ده است.        تا نیویورك چقدر راه است.      شصت مایل است.

It is sixty miles.    How far is it to New York?    It is ten o’clock.    It is very hot today.  
 دارد باران میبارد.          دارد برف می بارد.

It is snowing.          It is raining. 

 

بکار رفته  you ,I , weبکار رفته باشد  بجز مواردی که در آن از ضمایری مثل  بودناز  فعل سوالاتی که در آن  پاسخ کوتاه و مثبت برای ☺

 {yes+ فاعل ،  am / is / are}                  . مثال: باشد از فرمول زیر استفاده می شود
I weyou

you""I

you""we
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به آخر آنها  esیا   s: کلمه ای است که برای نامیدن انسان ، حیوان ، گیاه و سایر موجودات بکار می رود که با اضافه کردن   (Noun)اسم 

 جمع بسته می شوند.

 

 Z , O , X , CH , SH , S   + esاضافه می شود.      esنکته : چنانچه کلمه به یکی از این حروف ختم شود 

  مثل:   

boxes   ,   buses  ,   fishes   ,  watches   ,  glasses 
 

 

ss

2sIZ 

3sz 

and=n 
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5fishfish

fishfishes 

 

 7 درس درس

 

 

 درس پنجم ←منفی ، سوالی و پاسخ مثبت و منفی کوتاه ، کامل 

  

 و فاعل جابجا مقابل آن قرار می گیرند. to beار گرفته و فعل در ابتدای جمله بجای کلمه اصلی قر (What)کلمه پرسشی 

 

 

 

 8 درس

 ضمایر اشاره

 

This         این( اسم اشاره نزدیک و مفرد(That  اسم اشاره دور و مفرد   )آن( 

These     اینها(اسم اشاره نزدیک و جمع(Those اسم اشاره دور و جمع )آنها( 
 

 
 استفاده می شود.  "to be  "isاز فعل   Thatو  Thisبعد از کلمات : 1نکته 

 استفاده می شود.  "to be  "areاز فعل   Thoseو  Theseبعد از کلمات : 2نکته 
 را با اسم های اشاره  عوض می کنیم بودنجای فعل  برای سوالی کردن☺

 

 دهیم. قرار می     (are,is)بعد از "را مستقیما  notکلمه نفی  بودنبرای منفی کردن فعل ☺

 
 قبل از اسم مفرد و قابل شمارش a/anحروف تعریف 

 

a  و مفرد )یک( باشد استفاده می شود. قبل از اسمی که با حرف بی صدا شروع 
 

an و مفرد )یک( باشد استفاده می شود.شروع  دارقبل از اسمی که با حرف صدا 

 (a,u,I,e,oحروف صدادار)
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  a book          an apple        an egg      an orange     a car    an umbrella 
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Have         Has 
 

 ، صاحب و مالک چیزی یا شخصی بودن تنبه معنی داش
 

  استفاده می شود.  haveو غیر از آن از   has( هرجا که  آن استفاده شده است فعلis)  to be فعل  کاربرد با توجه به 

 

 to beافعال سوالی و منفی : شبیه 

 

 قرار می دهیم.  have , hasرا بعد از کلمات  (not)منفی: کلمه 

 را قبل از فاعل )اول جمله( قرار می دهیم.  have, hasسوالی: کلمات 

 

 

 
 

Good luck  N.Bahrami 


